
 

 

 

ZAPISNIK  

sa 1. sjednice Upravnog odbora Zagrebačkog karate saveza 

održane 21. prosinca 2022., Zagreb, Savska cesta 137, s početkom u 16:00 sati 

 

 

Prisutni članovi UO:  Igor Ljubanski, dr. Ljubo Jurčić, Novica Bogdanović, Ana Marija Bujas Čelan, 

Nino Gačeša, Vladislav Veselica. 

 

Odsutni: Viktorija Pihler 

  

Prisutni tajnici: Diana Hećimović, glavna tajnica 

 

Ostali: Slobodan Pupovac (na poziv predsjednika g. Ljubanskog) 

 

Predsjednik Saveza, gospodin Igor Ljubanski  pozdravio je sve prisutne i zahvalio se što su došli na 

prvu sjednicu UO te konstatirao da postoji kvorum. 

Predložio je dnevni red koji je jednoglasno usvojen. 

 

DNEVNI RED 

 

1. Konstituiranje Upravnog odbora, izbor dopredsjednika Saveza. 

2. Izbor predstavnika u Skupštini Sportskog saveza Grada Zagreba. 

3. Donošenje odluke o sazivanju Elektronske sjednice skupštine, donošenje Financijskog plana. 

4. Odluka o imenovanju radnih tijela UO: Odbor za veterane, Odbor za para-karate, Komisija za 

marketing, Natjecateljska komisija, Sudačka komisija, Stručno trenerska komisija, Liječnička 

komisija. 

5. Kriteriji za sufinanciranje rada klubova. Programa Javnih potreba 

6. Zahtjevi klubova za primitak u stalno članstvo ZKS-a 

7. Godišnja skupština HKS-a 

8. Organizacija državnog prvenstva za seniore 18.02.2023. 

9. Razno. 

 

Ad1 

Predsjednik Ljubanski je predložio za mjesta dopredsjednika Saveza, gospodina Ljubu Jurčića i 

gospodina Novicu Bogdanovića. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

Ad2 

Za predstavnike u Skupštini Sportskog saveza Grada  Zagreba predsjednik je predložio gospodina 

Vladislava Veselicu te gospodina Novicu Bogdanovića koji je i do sad bio predstavnik u Skupštini 

SSGZ-a. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

 



 

 

Ad3 

a) Predsjednik Ljubanski je prikazao prijedlog Financijskog plana za 2023.  

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

b) Predsjednik Ljubanski je predložio da se Izvanredna elektronska sjednica Skupštine ZKS-a održi 

28.12.2022. do 14:00 sati s jedinom točkom dnevnog reda. Financijski plan Zagrebačkog karate saveza 

za 2023.g. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

Ad4 

Predsjednik je članove UO obavijestio kako je potrebno imenovati radna tijela te dao prijedlog da se 

do 23.01.2023. jave svi zainteresirani za rad u radnim tijelima: Odbor za veterane, Odbor za para-

karate, Komisija za marketing, Natjecateljska komisija, Sudačka komisija, Stručno trenerska komisija i 

Liječnička komisija. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

Ad5 

 

Predsjednik je dao prijedlog da se svi zainteresirani klubovi jave sa svojim prijedlozima Kriterija po 

kojima će se sufinancirati rad klubova iz Programa Javnih potreba. Glavna tajnica gospođa Diana 

Hećimović je predložila kako bi bilo dobro osnovati nezavisnu komisiju koja će sve te prijedloge 

kriterija pregledati i napraviti jedan zbirni dokument po kojem će se sufinancirati rad klubova. 

Predsjednik Ljubanski je predložio da Glavna tajnica bude na čelu radne skupine uz još minimalno dva 

člana. Prijedlog predsjednika je da se zada rok za slanje prijedloga kriterija do 16.01.2023. budući da 

Javni poziv SSGZ-a traje do 20.01.2023. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

Ad6  

Glavna tajnica Diana Hećimović informirala je članove UO o članstvu u ZKS-u. ZKS ima u članstvu 

31 klub od kojih 7 ima status pridruženog člana. Pridruženi članovi imaju sva prava i obveze članova 

osim prava glasovanja. Prema Statutu ZKS-a pridruženo članstvo traje do 3 godine (slično kao u 

Hrvatskom karate savezu), te većini klubova taj rok istječe tijekom iduće godine. Za sad su zahtjeve za 

primitak u stalno članstvo podnijeli KK 10. DAN, KK Shihan i KK Lotos.  

Nakon dodatnih pitanja i traženja pojašnjenja, te čitanja članaka Statuta koji se odnose na članstvo u 

ZKS-u, predsjednik g. Ljubanski je predložio da se uputi dopis svim 7 pridruženim članovima da ih se 

obavijesti kako im uskoro ističe pridruženo članstvo i da imaju pravo podnijeti zahtjev za primitak u 

stalno članstvo sukladno Statutu i zakonu. 

Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 



 

 

Ad7 

Predsjednik Ljubanski je obavijestio članove UO kako se 29.12.2022. održava Godišnja skupština 

Hrvatskog karate saveza, te konstatirao kako je potrebno da imamo svog predstavnika ispred 

Zagrebačkog karate saveza. Predloženo je da predsjednik  g. Ljubanski ide na Godišnju skupštinu 

HKS-a, kao predstavnik ZKS-a. 

 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

Ad8 

Predsjednik g. Ljubanski je upoznao članove UO kako se ZKS prijavio za tehničku organizaciju dva 

državna prvenstva u 2023. godini. Glavna tajnica se javila za riječ te obrazložila kako je organizacija 

državnog prvenstva koje će se održati u veljači 2023. već u postupku realizacije. 

 

Ad9 

Predsjednik se još jednom zahvalio svim članovima UO. Gospođa Ana Marija Bujas Čelan je izrazila 

svoje zadovoljstvo novoizabranim članovima.  

 

Sjednica je završila u 17:00 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Diana Hećimović Igor Ljubanski 

  Zapisničar                                                                     Predsjednik Zagrebačkog karate saveza 

 

      


